
 

EESTI JALGRATTURITE LIIT 

 

 

JUHATUSE KOOSOLEKU PROTOKOLL NR. 5 

 

 

 

Koosolek toimus 25. aprillil 2006. a. Tallinnas, 2 korrusel Eesti Olümpiakomitee 

nõupidamiste ruumis, asukohaga Pirita tee 12, 10127 Tallinn, algusega kell 17.00 ja lõpuga 

18.00. 

 

 

OSALEJAD:   juhatuse liikmed  Raivo Rand 

Enn Veskimägi 

Evald Pärni 

Hardi Rasmann 

   aupresident   Oleg Sapoznin 

   EJL peasekretär  Urmas Karlson 

   Maanteekoondise treener Toivo Suvi 

   EJL´i turundusjuht  Hanno Kross 

PUUDUSID:      Jaan Toots 

       Siim Kallas 

Väino Kaldoja 

Mati Jostov 

Madis Lepajõe 

KÜLALISED:  Maastikusõidun esindaja Marko Kajandu 

   Klubi CFC esindaja  Toomas Kirsipuu 

   Klubi CFC esindaja  Kalev Vist 

   Klubi CFC treener  Kaido Laas 

   Klubi Pärnu Kalevi SK esindaja Kaido Juurik 

   Kalev Chocolate Team esindaja Jüri Savitski 

   Tartu Ülikooli Spordiklubi esindaja Jüri Kalmus 

 

 

 

Koosoleku juhataja: Enn Veskimägi. 

Koosoleku protokollija: Annika Parv. 

 

 

PÄEVAKORD: 

Päevakord 

 

1. Lühiülevaade EJL tegevusest. 

2. Noortespordi rahastanise juhend 2007. aastaks. 
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3. Arutelu olukorra üle, mis on tekkinud peale 06.04 toimunud erakorralist üldkoosolekut 

ja võimalikud ettepanekud valitava juhatuse osas.  

 

 

1. Lühiülevaade EJL tegevusest. 

 

KUULATI: 

Hr. Urmas Karlson tutvustas EJL tegevust 2006. aastal. On tehtud neli suuremat väljaminekut, 

mis on seotud järgmiste koondiste treeninglaagritega: 

1 - detsembris U-23 laager Prantsusmaal, kulu 48 000.-; 2 - detsembris naiste laager 

Hispaanias, kulu 30 000.-; 3 - detsembris juuniorite, U-23 ja eliitkoondiste laagrid Otepääl, 

kulu 69 000.-; 4 - märtsis juunioride laager Prantsusmaal, kulu 125 000.-. Kokku 272 000. 

EEK. 

Saavutuseks võib lugeda kahe sportlase, Gert Jõeääre ja Daniel Novikovi pääsemist osalema 

treeningkursustele Šveitsis Aigle`is Rahvusvahelises Jalgrattakeskuses. 

Turundusjuht on oma tegevusega suutnud täita 170 000 kr. lisaeelarvest. 

KUULATI: 

Hr. H. Kross - Koondis sai 34 000 krooni ulatuses rattavaruosi. SL Õhtulehega on koostatud 

reklaamsponsorleping 137 500 krooni ulatuses. 

Hr. Hanno Kross –Lisaeelarves on raamatu väljaandmiseks planeeritud summa kaetud. Tiraaž 

oleks 1000-2000. Käima on lükatud ka kaks võistlust – Hansapanga noortesari ja Hawaii 

Ekspressi maantekarikas. 

ARVAMUS: 

Hr. E. Veskimägi – arvan, et 1000 eksemplari oleks maksimum. 

KÜSIMUS: 

Hr. E. Veskimägi – kas on küsimusi? 

KÜSIMUS: 

Hr.Kalev Vist – kas raamatut müüa poleks saanud? 

VASTUS: 

Hr. H. Kross – Me oleme arutanud ja jõudsime järeldusele, et liidu, kui mittetulundusliku 

ühingu tegevuse eesmärk ei ole tegeleda toodete müügitulu teenimisega. 

ARVAMUS: 

Hr. Raivo Rand – Täna on tähtis, et see raamat ilmumata ei jääks. 

 

KUULATI: 

Hr. U. Karlson tutvustas uuendusi MTÜ Eesti Jalgratturite Liidu raamatupidamise sise-

eeskirjas. 

ETTPANEK: 

Hr. U.Karlson – teen ettepaneku kinnitada raamatupidamise sise-eeskiri. 

HÄÄLETAMINE: 

Kõik nõus 

OTSUSTATI: 

Otsustati kinnitada EJL´i raamatupidamise sise-eeskiri. 

 

2. Noortespordi rahastanise juhend 2007. aastaks. 

KUULATI: 

Hr. Jüri Kalmus tutvustab 2007. aasta Noortespordi rahastamise juhendit. 
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ETTEPANEK:  

Hr J. Kalmus – teeksin juhatusele ettepaneku rahvusvaheliste tiitlivõistluste premeeriaraha 

eraldamiseks EJL´i lisaeelarvest. 

VASTUS: 

Hr. Enn Veskimägi - Preemiaraha leidmine on tõenäoliselt võimalik, aga selle küsimusega 

peaks tegelema uus juhatus, kuna tegemist on 2007. aasta eelarvega. 

KÜSIMUS: 

Hr. E. Veskimägi – Kas olete nõus kinnitama 2007. aasta Noortespordi rahastamise juhendit? 

HÄÄLETAMINE: 

Kõik nõus. 

OTSUSTATI: 

Kinnitati 2007. aasta Noortespordi rahastamise juhend. 

 

2. Arutelu olukorra üle, mis on tekkinud peale 06.04 toimunud üldkoosolekut ja 

võimalikud ettepanekud valitava juhatuse osas. 

 

Hr. E. Veskimägi avaldas nördimust liidu liikmesklubi CFC poolt ajakirjanduse kaudu esitatud 

põhjendamatu kriitika üle juhatuse aadressil. Mõistmatu on, miks ei ole kordagi ametlikult 

põõrdutud juhatuse poole ettepanekutega. Ala arengut silmas pidades on äärmiselt vale otsida 

üles ja tõstatada probleeme ajakirjanduses, eelnevalt asju juhatuse tasandil arutamata. 

Hr. Raivo Rand oli sama meelt ja tuletas meelde 06.12.05 toimunud koosolekut, mil oli 

arutusel sama teema ja lepiti kokku klubi CFC esindajaga, et ettepanekute ja probleemidega 

pöördutakse esmalt juhatuse poole. Sellisel juhul on ka võimalik lahendusteni jõuda. Kurb, et 

kokkulepetest kinni ei peeta. 

Arutati veel ühiselt meeste ja naiste koondiste tegevuse, eesmärkide ja rahastamise võimaluste 

üle. Konkreetseid otsuseid sel teemal vastu ei võetud. 

 

 

 

________________________    ________________________ 

Enn Veskimägi      Annika Parv 

Koosoleku juhataja       Protokollija 


